
Hani Cankar Simončič
Hani Cankar-Simončičevo na

videz pozna skoraj prav vsak Ijub-
Ijanski fotoamater, ki ga pot prav
gotovo kdaj zanese v trgovino Fo-
tomateriala Atrij pri Kori. Tu je po-
slovodkinja že odkar je trgovina
odprta in danes, po komaj šestih
ali sedmih letih, se lahko pohvali,
da ima med vsemi trgovinami Fo-
tomateriala največji promet. Ne-
dvomno je to tudi plod nenehnega
požrtvovalnega prizadevanja pri-
jazne Hani in njenih deklet, ki se
trudijo ustreči prav vsakemu
kupcu.

»Pri nas smo prenehali s prak-
so, da blago samo prodajamo,
ampak Ijudem pri nakupih tudi
svetujemo. Vse naše prodajalke
najkasneje po enem letu oprav-
Ijajo tečaj, ki jim da veliko znanja
tako s področja poznavanja fotoa-
paratov in kinokamer različnih
vrst in njihovega delovanja ter
prednosti in slabosti, kot samo-
stojnega snemanja in izdelave fo-
tografij ter amaterskih filmov. Jaz
pa sem njihova imentorica.

Hani Cankar-Simončič se že de-
setletja ukvarja s fotografijo, svo-
jim najljubšim hobijem in popol-
noma naravno je, da ji je hotela
biti blizu tudi v poklicu in tako
danes je. kar je. Tudi v privatnem
življenju se ji ni umaknila, saj se
vsa družina ukvarja s fotografijo,
poročena pa je z Vlastjo Simonči-
čem, enim od starost slovenske
povojne fotografije in učiteljem
celih generacij današnjih fotogra-
fov. Oba sta vedno razpeta med
delom in družino in le preko vi-

kenda jima ostane malo več časa,
takrat pa se napotita v Gorenjo
vas, kjer imata majhno vikend hi-
šico. Ob njeni pomoči tam mojster
Vlastja vodi fotografsko šolo za
otroke, ki ji v svetu pravijo kar
»jugoslovanski model«.

»Malo sem že utrujena od tega
dela. Odgovorno je, saj človek
obrača v tako majhnem kolektivu ^
tetke stotine milijonov, ob bilan-
cah pa mora biti vse v redu. Komaj
čakam, da grem v pokoj, pa saj ni
več daleč,« nas preseneti čila in
mladostna Hani, ki bi ji komajda
dal kako leto čez štirideset.

Dala je tudi pobudo, da se v
sklopu trgovine organizira majhna
galerija Atrij, ki je danes že zelo
popularna med fotografi, pred-
vsem amaterji. Lepo sodelujejo s
Foto kino klubom Planinske zveze
Slovenije, katere člani običajno
tudi prispevajo velik del razstav.
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